



理賞卡 帶您馳騁 生活新角度

Soaring to New Height with the PolyU Privilege Card

百川成海，集腋成裘。面對政府收緊大學撥款，理大今天比過去任何時刻更需要您的捐助，盼望各界慷慨捐獻，讓理大「開物成務，勵學利民」的辦學宗旨得以進一步發揚光大。

您只需捐助港幣一千五百元或以上，便可獲邀成為理賞卡尊貴會員，尊享多項購物、飲食、娛樂及旅遊優惠，合作夥伴超過20間：

- 馬哥孛羅酒店、富豪九龍酒店、帝京及帝都酒店食肆消費低至六五折
- 規殼入油每公升可省港幣七毫
- 享用帝豪會及香港世界貿易中心會設施
- 澳門酒店住房及旅遊套票低至二五折優惠
- 金至尊珠寶首飾低至三五折優惠
- 現金券共港幣3,000元，於報讀各類理大專業進修課程及講座使用，並享其他折扣低至半價
- 星期六、日享用理大泳池及網球場等文康設施

此外，根據現時政府「等額補助基金計劃」，當您向理大作一份付出，理大就得雙份收穫，請把握這個難能可貴的機會！

"Many a little makes a mickle." In face of the very much reduced government funding for the tertiary education sector, PolyU needs your support and contributions to sustain the spirit of its motto: To Learn and to Apply, for the Benefit of Mankind.

With a cash donation of HK\$1,500 or more to PolyU, you will be invited to join the PolyU Privilege Card, which offers a wide range of exciting benefits in hotel dining, shopping, professional development, entertainment and lots more:

- Dining discounts of up to 35% at renowned hotels including the Marco Polo Hotels, Regal Kowloon, Royal Plaza and Royal Park
- Savings of HK\$0.7 per litre of gasoline at SHELL stations
- Access to the Grand Royal Club and the World Trade Centre Club Hong Kong
- Up to 75% discount on room rates and entertainment packages when you travel to Macau
- Up to 65% discount on jewellery items at 3D-GOLD
- Up to 50% discount and coupons totalling HK\$ 3,000 for public seminars and SPEED courses at PolyU
- Access to the sports facilities at PolyU during weekends

What's more is that your donation will bring us "double benefits"! According to the current Matching Grant Scheme, every dollar you donate to PolyU can be matched by the Government, dollar to dollar. Don't miss this golden opportunity to support PolyU!

捐款表格 Donation Form

www.polyu-pcard.com

本人願意資助香港理工大學的發展，亦知悉並同意理大就本人的捐款向大學教育資助委員會申請等額補助基金。

I am pleased to support the future development of PolyU. I hereby acknowledge and agree that PolyU will apply for a grant that matches my donation from the University Grants Committee.

本人願意捐助理大，並獲邀成為理賞卡會員：

I wish to contribute to PolyU and would be pleased to be invited to join the "PolyU Privilege Card" Programme:

基本慈善金額：港幣1,500元

Membership donation: HK\$1,500

多多益善金額（港幣1,500元以上）：港幣_____元【請填上金額】

Golden donation (above HK\$1,500) HK\$ _____ (Please specify the amount)

姓名 Name: _____

日間聯絡電話 Daytime contact tel no.: _____

電郵 Email: _____

本校校友事務及拓展編務後會有專人聯絡您。
PolyU staff will contact you shortly after receiving your donation form.

請將表格傳真至 **2330 2203** 或致電熱線 **2766 7733**
Please fax the form to **2330 2203** or call **2766 7733**

現金捐款可獲高達25%可課稅優惠。理大將發出收據以作退稅之用。

Donation receipt will be issued by PolyU for tax deduction up to 25% of assessable income.